
demà* i cfemmiM 
En aquests inicis del nou any 1.987, els presentem un recull 
d'alguns dels intererrogants, propostes i opinions crítiques que 
han estat presentades en aquesta sessió durant l'any passat i 
han tingut la callada per resposta. Com que els temes 
continuen essent vigents, esperem que aquesta vegada tinguin 
millor sort... 

Aquest entarimat buit i solitari des de l'estiu, que hipoteca bon 
espai públic inútilment, ¿retribueix a l'erari públic els cànons 
estipulats per a tenir el dret a gaudir del lloc que ocupa durant 
tot l'any? Si és així trobem insòlit la seva no explotació. Si no és 
així ¿Perquè aquest privilegi?. 

Aquesta sessió, concebuda com espai d'expressió critica en el 
més positiu sentit de l'acepció, aplega les opinions dels lectors 
recollides per la Redacció, que les publica com a un aspecte 
més de servei públic. 

Esperem que la remodelació que s'està portant a cap en 
l'avinguda de Girona, continuí en l'Avinguda de l'Ave Maria: un 
vorejat d'arbres -la gran amplada de la via i les voreres ho 
permet sense cap problema- reeixiria extraordinàriament 
aquesta zona i donaria un acabat lògic I digna a tot l'espai 
circumvalatori. 

Aprofitant les obres que s'hauran de fer una vegada acabada la 
col·locació del emisari submarí en el Passeig, valdria la pena 
enllestir aquesta zona mostrada per la fotografia i deixaria 
definitivament armonitzada amb el conjunt de l'espai peatonal. 

Aquestes enormes i antiestètics parpals col·locats en una de 
les vies d'entrada al poble, cumpleixen, efectivament la seva 
presumta missió: impedir que els cotxes aparquin a la vorera. 
Però, a més a més en cumpleixen d'altres pel mateix preu: 
dificultar, encara més, el trànsit dels suferts peatons i produir 
un desagradable espectacle per la seva absoluta manca 
d'estètica. 
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